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Veri Analiz Sonuç 
Raporu Formu

Doküman No KYT.FRM.23.00

Yayın Tar. 01.04.2010

Revizyon Tar.

KARABÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI

(22.02.2018)

H A B E R  S İT E L E R İ Y E T K İL İL E R İ Z İY A R E T İ

22.02.2018 tarihinde Odamız Genel Sekreteri Cem BİÇEN, Basın Yayın ve Halkla 
lişkiler Memuru Taner TUNÇER İlimizde Yerel Bazda İnternet Yayın yapan ve aynı 
mamanda paydaşımız olan İnternet Haber Siteleri ( Karabük Net Haber,İhlas Haber 
Ajansı, Doğan Haber Ajansı, Karabük Derin Haber) yetkilileri ziyaret edildi.

https://karabuktsokalQ.oii
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Doküman No KYT.FRM.23.00

Z Î  K A R A B Ü K  __
Veri Analiz Sonuç Yayın Tar. 01.04.2010

Raporu Formu
Revizyon Tar. ... .

KARABÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI

(14.02.2018)

SERHAT HADDECİLİK SANAYİ TİC .A.Ş

14.02.2018 tarihinde Odamız üyelerinden Serhat Haddecilik Sanayi Tic. A.Ş firması ziyaret 
edildi. Firma yetkilisi Osman Bey ile görüşüldü. Kendilerine Ekonomi Bakanlığının başlattığ 
Ur-Ge Projeleri tanıtıldı. 30’a yakın firma ile kümelenme çalışması gerçekleştirmey 
amaçladığımızı anlattık.Bu projenin 3 yıllık bir proje olduğu, amacının sektörel kümelenmey 
sağlamak olduğu ayrıca üreten ve satan bir arada olacağı bir proje olduğu anlatıldı. Devletin 
hibe olarak öngördüğü rakamın % 75 olduğu ve % 25 ‘inin katılımcı firmalar tarafından 
karşılanacağı bilgisi verildi. İhracat yapan firmaların ihracat potansiyelini artırmak, yapmayar 
firmaları ihracata yönlendirmek amaçlanmaktadır.

Projeye öncelikle ihtiyaç analizi yaparak başlanacağını, daha sonra eğitim ve danışmanlık ,yurt 
dışı fuarlara katılım gibi faaliyetlerde bulunulacağı ve tüm bu faaliyetlerin ayrı ayrı destek 
oranlarının neler olduğu anlatıldı

Firma yetkilisi konu ile ilgili kümelenme konusunda D.Ç sektörünün son derece farklı bir sektör 
olduğunu, bu konuda ihracatçılar birliğine Karabük’te kimsenin bulunmadığını, ilgi ve alakanın 
çok az olduğunu düşündüğünün dile getirdi.

Firma yetkilisi, İhracattın geliştirilmesi ile beraber asıl amacın Türkiye’nin tanıtılması olduğunu 
yapılan etkinliklere katılım oranının bu kadar desteğe rağmen çok az olduğunu dile getirdiler 
”Biz demir çelik firmaları hammadde sıkıntısı çekiyoruz. Bu projenin içinde kendilerinin de yer 
almak istediklerini ancak bu konuda gerçekten bu işin içinde olan kişilerden oluşmal 
kanaatinde olduklarını söylediler. Ayrıca ara eleman sıkıntısı çektiklerini , bu konuda meslek 
liselerinin proje üretmeleri talebinde bulundular.

Karabük Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu konuda her türlü desteği vereceğimizi ve bu projey 
üstlendiğimizi anlatarak, bu projede ve sektörel kümelenmede kendilerini de görmek 
istediğimizi dile getirdik.

Hazırlayan
PLANLAMA KOORDİNASYON VE 
AKREDİTASYON MÜDÜRÜ

Sayfa: 1 /1

https://karabukteokaiil0.org
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# A | Veri Analiz Sonuç 

Raporu Formu

Doküman No KYT.FRM.23.00

Yayın Tar. 01.04.2010

O D A S I

Revizyon Tar. ....

KARABÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI

(14.02.2018)

Ç E L S A N T A Ş  Ç E L İK  M A M U L L E R İ S A N .T İC . A .Ş

14.02.2018 tarihinde Odamız üyelerinden Çelsantaş Çelik Mamulleri San. Tic. A.Ş firması 
ziyaret edildi.Firma yetkilisi Şerafettin ÖNER ile görüşüldü. Kendilerine Ekonomi Bakanlığının 
başlattığı Ur-Ge Projeleri tanıtıldı. 30’a yakın firma ile kümelenme çalışması gerçekleştirmey 
amaçladığımızı anlattık.Bu projenin 3 yıllık bir proje olduğu, amacının sektörel kümelenmey 
sağlamak olduğu ayrıca üreten ve satan bir arada olacağı bir proje olduğu anlatıldı. Devletin 
hibe olarak öngördüğü rakamın % 75 olduğu ve % 25 ‘inin katılımcı firmalar tarafından 
karşılanacağı bilgisi verildi. İhracat yapan firmaların ihracat potansiyelini artırmak, yapmayan 
firmaları ihracata yönlendirmek amaçlanmaktadır.

Projeye öncelikle ihtiyaç analizi yaparak başlanacağını, daha sonra eğitim ve danışmanlık ,yurt 
dışı fuarlara katılım gibi faaliyetlerde bulunulacağı ve tüm bu faaliyetlerin ayrı ayrı destek 
oranlarının neler olduğu anlatıldı.

Karabük Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu konuda her türlü desteği vereceğimizi ve bu projey 
üstlendiğimizi anlatarak, bu projede ve sektörel kümelenmede kendilerini de görmek 
istediğimizi dile getirdik.

Firma yetkilisi Çelsantaş Çelik Mamulleri San.Tic.A.Ş firması olarak bu sektörel kümelenme ve 
bu projenin içinde bulunmaktan memnunluk duyacaklarını ifade ettiler.

https://karabuktsokaliti.org
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Veri Analiz Sonuç 
Raporu Formu

Doküman No KYT.FRM.23.00

Yayın Tar. 01.04.2010

Revizyon Tar.

KARABÜK TİCARET VE SANAYİ ODASI

(14.02.2018)

EMAS D.Ç

14.02.2018 tarihinde Odamız üyelerinden Emas D.Ç firması ziyaret edildi. Firma yetkilisi Al 
ASLAN ile görüşüldü. Kendilerine Ekonomi Bakanlığının başlattığı Ur-Ge Projeleri tanıtıldı. Bı 
projenin 3 yıllık bir proje olduğu, amacının sektörel kümelenmeyi sağlamak olduğu ayrıca 
üreten ve satan bir arada olacağı bir proje olduğu anlatıldı. Ortak hareket etme amacın 
gütmekte olduğumuzu anlattık. Projeye firmaların ihtiyaç analizleri ile başlanacağını, ardından 
eğitim ve danışmanlık faaliyetleriyle devam edeceğimizi ve daha sonra yurt dışı pazarlama 
faaliyetleri yapılacağını ve tüm bu faaliyetlerdeki destek sağlanan oranlar konusunda 
bilgilendirme yapıldı.
Firma yetkilisi kendilerinin firma olarak bunların uygulanmasını nasıl yapacağımız konusunda 
bilgi sahibi olmaları gerektiğini düşündüklerini dile getirdiler. Güney Afrika’ya satış 
potansiyelimiz var ancak paramızı alamayız diye cesaret edip yapamadıklarını ve Afrika’da 
birçok yerde bizim ürünlerimize ait yatırımlar var fakat bizim bu konuda cesaretimiz yok 
şeklinde konuştular.

Karabük Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu konuda her türlü desteği vereceğimizi ve bu projey 
üstlendiğimizi anlatarak, bu projede ve sektörel kümelenmede kendilerini de görmek 
istediğimizi dile getirdik.

Hazırlayan 
PLANLAMA KOORDİNASYON VE 
AKREDİTASYON MÜDÜRÜ

Sayfa: 1 /1
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Doküman No KYT.FRM.20.00

K A R A B Ü K ÜYE ZİYARET FORMU Yayın Tar. 01.04.2010

O D A S I ;

Revizyon Tar. . . . .

https://karabuktsokalite.org
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Bu doküman https://kârabukîsokaie.org adresinden görüntülenebiliyor ise orijinal kopyadır *

https://k%c3%a2rabuk%c3%aesokaie.org
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